



Books Donation Form

Ithra Library gratefully accepts book donations for consideration for inclusion in the library's collection. Donations are accepted in accordance with the library's collection development policy.

POLICY:

1. The donation must be from the Author of the materials, or a participant in the statement of responsibility.
 - a. Publisher, Translator, editor, sponsor etc.
2. The materials must be in new and in good physical condition, and must be published from an authorized publishing house.
3. Each item requires a minimum of two (02) donations.
4. The Library reserves the right to accept or decline items for addition to the collection before or after receiving a donation.
5. The donor is not entitled to reclaim the donation materials.
6. The library does not accept any condition of the donation process.

TITLE	AUTHOR	TRANSLATOR	PUBLISHER	NO OF COPIES

Donor Name : _____

Mobile Number : _____

E Mail ID : _____

FOR LIBRARY USE ONLY

Please route the received donated books to Library Technical Services team to review, evaluate and to add it to the collection.

Received by (Public services Team): _____

Date: ____/____/____

نموذج إهداءات الكتب



تقبل مكتبة إثراء بكل امتنان تبرعات الكتب وذلك للنظر في إدراجها في مجموعة المكتبة. ومن ثم يتم قبول التبرعات وفقاً لسياسة تنمية المقتنيات الخاصة بالمكتبة.

سياسة الإهداءات :

1. أن يكون المهدي هو مؤلف المادة أو مشارك في بيان المسؤولية : (ناشر، مترجم، محرر، راعي).
2. أن تكون المواد جديدة وبطالة مادية جيدة. وأن تكون المواد نشرت في دار نشر مصرح بها.
3. الحد الأدنى لإهداء المواد نسختين من كل مادة.
4. للمكتبة الحق في إضافة المواد للمقتنيات أو رفضها سواء قبل الإهداء أو بعده.
5. لا يحق للمهدي المطالبة بالمواد المهداة.
6. لا تقبل المكتبة بأي شروط لعملية الإهداء خاصة فيما يتعلق بطرق عرض المواد المهداة على الرفوف وأماكنها وغيرها.

عنوان المادة	المؤلف	المترجم	الناشر	عدد النسخ

اسم المهدي: _____

رقم الهاتف المحمول: _____

عنوان البريد الإلكتروني: _____

خاص بفريق المكتبة

يرجى تسليم الكتب المهداة إلى فريق الخدمات الفنية بالمكتبة لمراجعتها وتقييمها وإضافتها إلى المجموعة.

فريق الخدمات الفنية /

التاريخ: / /